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Canada and France to Co-operate on Defence Research

The Secretary of State for External Affairs, the Honourable Paul Niartin .,

nnounced today that in the furtherance of their policy of strengthening relations

etween them, the Governments of France and Canada have agreed on arrangements

ntended to facilitate co-operation in defence research, development and production .

rese arrangements provide for periodic meetings of senior officials of both govern-

a~.ents as necessary, in either Canada or France, to develop specific programmes i n

he defence research, development and production spheres .
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Coopération franco-canadienne dans le domaine de la recherche pour la défense

Le secretaire d'Etat aux Affaires extérieures, M . Paul Martin,, annonc e

ujourd'hui, qu ► en vertu dfune politique de renforcement des liens entre les deux

aya, les Gouvernements de la France et du Canada sont convenus de certaines mes"-

es destinées â faciliter la coopération dans le domaine de la recherche, du déve-

oppement et de la production d'armements . On prévoit des réunions périodiques,

ns l'un ou l'autre pays, entre hauts fonctionnaires des états respectifs pour

tudier la mise en oeuvre Ae programmes particuliers dans ce domaine .
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